
Zasedání VV OSH Klatovy, konané dne 6. 9. 2023 – Klatovy 
xxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxx 

 

N Á V R H    N A    U S N E S E N Í 

xxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxx 
 

VV schvaluje 
 

83/23. Zapisovatele zápisu Ing. Ivanu Truskovou    - 16 hlasů pro. 
84/23. Ověřovatele zápisu ze zasedání VV OSH: 

p. Bohumír Bucifal, DiS., p. František Ryba    - 16 hlasů pro. 
85/23. Program dnešního jednání      - 16 hlasů pro. 
86/23. Termín konání společného zasedání starosty, náměstků,  

členů VV, členů OR, starostů a velitelů okrsků 24. 10. 2023  
od 16:30 Hotel ROZVOJ Klatovy     - 16 hlasů pro. 

87/23. Náměstka starosty OSH Bohumíra Bucifala, DiS., k vedení  
spol. zasedání        - 16 hlasů pro. 

88/23. Návrh na vyznamenání      - 16 hlasů pro. 
89/23. Návrh na usnesení       - 16 hlasů pro. 
 
 

VV ukládá 
 

16/23. Vedoucím OR předložit na OSH do 18. 10. 2023 zprávu do zpravodaje a zároveň svou zprávu 
přednést na společném zasedání. 

17/23. Náměstkovi starosty p. Josefu Nohovi zajistit na společném zasedání ozvučení.  
18/23.  Kancelář OSH Klatovy zajistit vydání zpravodaje na společné zasedání. 
19/23. Kanceláři OSH Klatovy zajistit pozvání hostů na společné zasedání: plk. Ing. Aleš Bucifal, p. 

Josef Černý, zástupce HVP pojišťovny, zástupce MěÚ Klatovy 
 

VV bere na vědomí 
 

163/23. Provedení kontroly plnění usnesení z posledního VV, které provedl p. starosta  Jaroslav 
Šimáček.  

164/23. Informaci starosty OSH p. Jaroslava Šimáčka, Milana Klečky, Josefa Nohy a Josefa Veitha o 
již uskutečněných soutěžích a oslavách. 

165/23. Informace vedoucího ORR p. Josefa Nohy ke konání vyhodnocení PHL: 20. 10. 2023 od 
18:00 hod. v restauraci „U Hošků Vrhaveč“ 

166/23. Informaci vedoucího  – ORR p. Josefa Nohy, ORP pí. Ivany Truskové, OROO p. Alberta Jíry, 
AZH p. Václava Drhy a předsedy OKRR p. Václava Laška, ORM Bohumíra Bucifala, DiS., který 
požádal jednotlivé Rady o poskytnutí alespoň 2 osob z každé Rady na posty rozhodčích 
ZHVB a Plamen. 

167/23. Informaci starosty OSH p. Jaroslava Šimáčka o přípravě společného zasedání náměstků 
starosty, členů VV, členů OR, starostů a velitelů okrsků, které se bude konat 24. 10. 2023 od 
16:30 v hotelu Rozvoj Klatovy. 

168/23. Seznámení s dosavadním čerpáním rozpočtu, které provedl předseda OKRR p. Václav Lašek 
a doplnil starosta OSH p. Jaroslav Šimáček. 

169/23. Informaci starosty OSH p. Jaroslava Šimáčka ohledně příprav VH SDH a VH okrsků.  
170/23. V bodě různé informace od starosty p. Jaroslava Šimáčka ohledně dotací, k předávání 

Titulů zasloužilého hasiče 19. 9. 2023 
171/23. Příspěvky do diskuse p. Josef Veith s informacemi z krajského sdružení a dále pak příspěvky 

do diskuse p. Františka Dleska, p. Alberta Jíry, p. Františka Ryby. 



Seznámení členů VV OSH s usnesením z dnešního zasedání bylo o tomto hlasováno    
 
         - 16 přítomných členů VV bylo pro. 
 
Účast na zasedání  - 16 přítomných, 3 členové VV se 

omluvili 
 
Ověřovatelé zápisu: 
 
 
 
……………………………..….           ………….……………………... 
 František Ryba                Bohumír Bucifal, DiS. 
 
 
Zapsala: Ing. Ivana Trusková, vedoucí ORP    V Klatovech dne 6. 9. 2023 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



Z Á P I S 
 

z 13. zasedání Výkonného výboru OSH Klatovy, konaného dne 6. 9. 2023 v Klatovech. 
xxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxx 

 

Všechny přítomné přivítal starosta OSH p. Jaroslav Šimáček a zahájil jednání. Představil program dnešního 

jednání a bylo o něm hlasováno. Zapisovatelem byla zvolena pí. Ivana Trusková a zároveň odhlasována, jako 

ověřovatelé byli odhlasováni náměstci starosty OSH p. Bohumír Bucifal, DiS., a p. František Ryba.  

Starosta OSH p. Jaroslav Šimáček provedl kontrolu plnění usnesení z posledního VV, bylo vyhodnoceno, že 

veškeré úkoly byly splněny.  

Dalším bodem jednání byly informace k soutěžím. Starosta OSH p. Jaroslav Šimáček uvedl, že soutěže 

proběhly v rámci celého okresu. Promluvil i o závažném úrazu jedné závodnice. Poděkoval za práci 

rozhodčích, hodně soutěží se převážně účastnili členové ORR. Zdůraznil, že je důležité, aby se soutěží účastnili 

jen členové SH ČMS. Dále promluvil náměstek starosty p. Josef Noha, mluvil převážně o PHL, která se blíží k 

závěru. Mluvil o rozdělení PHL na část požárního sportu a klasiky (dle pravidel OSH Klatovy). Umístění, v části 

požárního sportu, je již ukončené, přednesl již konečné pořadí. Počty účastnících se soutěžních družstev 

nejsou úplně závratné. Jednotlivých soutěží se účastní cca 10 družstev (bylo již i 7) – sport, na klasice je cca 

15 družstev. Promluvil i o úrazu v Lubech jednoho děvčete z Malé Vísky – úraz u rozdělovače. Vyhodnocení 

PHL proběhne 20. 10. 2023 ve Vrhavči v restauraci U Hošků od 18:00. Pan Josef Veith promluvil k podvodům 

se silnými stříkačkami. Pan Milan Klečka pochválil soutěže PHL za dobrou organizaci a dobře zvládnuté 

soutěže. Asi by bylo účelnější sejít se s vedoucími soutěžních družstev.  

Dalším bodem byla příprava společného zasedání, kterou provedl starosta OSH p. Jaroslav Šimáček – termín 

24. 10. 2023 Hotel Rozvoj od 16:30. Řídit jednání byl pověřen náměstek starosty p. Bucifal Bohumír, DiS.. 

Budou pozváni hosté: ředitel územního odboru HZS PLK plk. Ing. Aleš Bucifal, starosta KSH Josef Černý, 

zástupce HVP a zástupce MěÚ Klatovy. Ozvučení zajistí náměstek starosty p. Josef Noha. Vedoucí odborných 

rad připraví zprávu o činnosti do 18. 10. 2023, která bude součástí Zpravodaje.  Ohledně občerstvení bylo 

domluveno, že bude podáván párek.  

Čerpání rozpočtu probral vedoucí OKRR p. Václav Lašek, máme cca 200 tisíc plus. Vývoj je zatím dobrý, bude 

splněn rozpočet. Dotace byly vyšší než v loňském roce. Rozpočet je jinak přebytkový. Starosta OSH p. Jaroslav 

Šimáček doplnil, že rozpočet je také vyšší díky navýšení členských příspěvků. Ještě nás tedy čeká školení 

vedoucích mládeže, které finančně náročné, ale je s ním počítáno. 

Přípravu VH SDH a VH okrsků probral starosta OSH p. Jaroslav Šimáček. Nejspíš vše proběhne dle dosavadních 

zvyklostí. Zatím se změny stanov ještě stále připravují. Na shromáždění starostů přijde snad zkušební verze 

stanov, a ta se bude připomínkovat. Za OSH Klatovy jsme nezaslali zatím žádné připomínky, budeme 

připomínkovat až navržené změny.  

O vyhodnocení oslav v letošním roce promluvil starosta OSH p. Jaroslav Šimáček. Poděkoval všem, kteří se 

účastnili oslav a předávání vyznamenání a ocenění. Oslav bylo hodně a pak se těžko stíhá všechno obsáhnout 

a účastnit se všech oslav. Ještě se nějaké oslavy budou konat např. Předslav, Myslovice, Horažďovice atd. 

Informace z odborných rad: 

ORM - Bohumír Bucifal, DiS. -  Nejprve promluvil o jarních soutěžích a i postupových kolech. Na soutěži 

Plamen na Rabí bylo skoro 1000 lidí. ORM diskutuje i o možnosti rozdělení jarního kola na 2 dny. Není ani 

dostatek rozhodčích. Poprosil jednotlivé odborné rady o poskytnutí na ZHVB minimálně 2 rozhodčí z každé 

odborné rady. 14. 10. 2023 bude ZHVB v Dlažově. Už tam nebude štafeta CTIF, není možné to všechno obsadit 

rozhodčími. Promluvil o plánovaném školení 16. a 17. 10. 2023. ORM připravuje krajské kolo dorostu na příští 

rok. Promluvil společně i se starostou OSH p. Jaroslavem Šimáčkem o tom, že je nutné, aby se vedoucí 



účastnili jednou za dva roky školení. Může se stát, že pak bude družstvo bez vedoucího. Bylo domluveno, že 

je možné, aby na soupisce družstva bylo více než 10 dětí.  

OROO – Albert Jíra – promluvil o zrušené zasedání v Přibyslavi 16. 9. 2023 ÚOROO.  

OORP – Ivana Trusková – promluvila a připravovaných podzimních seminářů pro preventisty. Zůstanou 

zachována všechna 4 místa. OORP plánuje samostatné vyhodnocení POODM. 

AZH – Václav Drha - 22. 6. 2023 proběhlo krajské zasedání aktivu. 14. 9. bude krajské zasedání AZH – prohlídka 

zámku Kozel. Proběhl zájezd 31. 8. 2023 Zbiroh a ZOO Praha. Ačkoliv to vypadalo, že bude malá obsazenost, 

nakonec se zúčastnilo 35 lidí. Ještě bude 10. a 12. října celorepublikové setkání. Zprávu doplnil p. Albert Jíra, 

přečetl poděkování od Josefa Bidmoně za informace k protektorátní historii hasičstva.  

V bodě různé byly řešeny dotace, o kterých promluvil starosta OSH p. Jaroslav Šimáček. Promluvil o dotacích 

na volnočasové aktivity a MTZ, které teď bude po domluvě s vedoucími mládeže čerpat OSH na zabezpečení 

ZHVB. Dotace Plzeňského kraje – pro SDH se rozdělí více než 70% dotace, což představuje 591 270 Kč, na OSH 

zbývá ještě čerpat 192 033 Kč, celkem budou od Plzeňského kraje dotace ve výši 798 000 Kč. 

Dále promluvil starosta OSH p. Jaroslav Šimáček o obdrženém e-mailu ohledně termínu předávání titulu 

zasloužilý hasič - 19. 9. 2023 – pan starosta se zúčastní. Dále poprosil o pořádání soutěží – zkusit přemluvit 

některé sbory pro pořádání. Pokud to půjde, zkusit nedělat oslavy během června.  

Diskuse: 

Jako první se přihlásil náměstek starosty KSH p. Josef Veith, přednesl informace z KSH. Proběhly všechny 

krajské soutěže. MČR v požárním sportu v Sokolově. Připravuje se krajské setkání AZH a shromáždění starostů 

26. 10. 2023 v Lužanech a dále pak i celorepublikové setkání AZH v Domažlicích.  

Další se přihlásil p. Milan Klečka, poděkoval za oslavy ve všech sborech a všem pořádajícím a promluvil o 

stříkačkách  na krajských soutěžích Fox 4. 

František Dlesk upozornil na kontrolování nářadí v Sokolově na MČR, promluvil o tom, co zkouší soutěžní 

družstva. Běželo se prvně na FOX 4, která se 2x převrátila, ale už je jasné, co se stalo a jaký je důvod.  

Náměstek starosty OSH p. František Ryba promluvil o úrovni rozhodčích OSH a rozhodčích HZS, toto doplnil i 

Albert Jíra.  

Vyznamenání byla schválena. 

Na úplný závěr starosta p. Jaroslav Šimáček poděkoval všem za účast a jednání ukončil.   

Ověřovatelé zápisu: 

 
 
 
           ……………………………..….                        ………….……………………... 
 František Ryba                  Bohumír Bucifal, DiS. 

 
 
Zapsala: Ing. Ivana Trusková – vedoucí OORP                         V Klatovech 6. 9. 2023 


